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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Lesz-e felelősségre vonás a Kormányban a 
szemétszállítás összeomlása miatt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Előző évi veszteségénél bő kétszer nagyobb, mínusz 3,6 milliárd forintos adózott eredménnyel zárta
2017-et a Nemzeti Hulladékgazdálkodási Koordináló és Vagyonkezelő Zrt. (NHKV), az eredmény 
tartaléka mínusz 2,4 milliárdról mínusz 8,3 milliárdra romlott.

Az NHKV Zrt.-nek úgy sikerült 3,6 milliárdos mínuszt produkálnia, hogy közben felélte az 5 
milliárd forintos alaptőkéjét, valamint egy 10 milliárdos tulajdonosi kölcsönt és egy 20 milliárdos 
MKB-hitelt. Az idén pedig egy kormányhatározattal további 26,5 milliárd forintot is bele kellett 
pumpálni a cégbe, hogy megőrizzék a működőképességét.

A szemétdíjak beszedésére létrehozott állami cég több mint fél évvel a kötelező határidő után végre 
leadta a 2017-es pénzügyi év mérlegét, más magyar vállalkozások esetében a NAV ezért már régen 
csillagászati büntetéseket szabott volna ki.

2017-ben ráadásul a cég a papíron 82,5 milliárd forintos bevételéből 43,5 milliárd forintnyi számlát 
egyáltalán nem tudott behajtani, azt vevőkövetelésként szerepelteti a mérlegében. A hatalmas 
összegű követelés azt jelenti, hogy valójában a pénzügyi elszámolás lezárásakor a teljes forgalom 
felét érintően fogalma sem lehetett a cégvezetésnek, hogy sikerül-e behajtani.

A fentiek alapján a következő kérdéseim lennének Önhöz:

Milyen elképzelései vannak a Kormánynak az NHKV stabilizálásáról, hogy ne kelljen azt 
folyamatosan évente több tízmilliárd Ft értékben közpénzből szanálni?



Hogyan kívánják valóban működőképessé tenni, hogy teljesíteni tudjon olyan alapvető feladatokat, 
miszerint a pontos összegű és időben történő számlázás a lakosság felé, a hatékony 
követelésbehajtás, a beszámoló törvényi határidőre történő leadása stb.?

Lesznek-e a cég menedzsmentjében és a Kormányban személyi konzekvenciái ennek a 
minősíthetetlen működésnek?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2018. december 20.

Dr. Oláh Lajos
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